05 申请材料 APPLICATION MATERIALS

- ◆ 《中国政府奖学金申请表》
- ◆ 护照个人信息页
- ◆ 经公证的最高学历证明原件和中文/英文翻译件
- ◆ 经公证的最高学历成绩单原件和中文/英文翻译件
- 语言水平证明
- 学习计划
- ◆ 个人简历
- 两封教授或副教授推荐信(需有签名及联系方式)
 (项目需要)
- 导师接收函(非必须,可在官网下载模板或导师自行提供)
- ◆ 外国人体检表格(距申请六个月内有效)
- ◆ 无犯罪记录证明(距申请六个月内有效)





电话: +86-10-51684535

传真: +86-10-51685258

电子邮箱: bjtuadmission@foxmail.com

申请网站: http://bjtu.17gz.org

通讯地址:北京市海淀区上园村3号北京交通大学国际教育学院

邮编: 100044



北京交通大学 中国政府奖学金 —"丝绸之路"项目— 招生简章



01 奖学金介绍 INTRODUCTION OF SCHOLARSHIP

由中国教育部设立,支持一带一路沿线国家留学生来华攻读本科、硕士学位。

资助标准:免交注册费、学费、实验费和基本实习费; 提供校内住宿;提供来华留学生综合医疗保险;提供生活费 (本科生2500元人民币/月,硕士研究生3000元人民币/月)。 获奖者每年须通过评审才能继续享受奖学金。

02 申请条件 APPLICATION REQUIR

1.非中国籍公民("一带一路"沿线国家),身体健康;

2.学历和年龄要求:

- (1)来华攻读本科学位者,须具有高中学历,年龄不超过 25岁;
- (2)来华攻读硕士学位者,须具有学士学位,年龄不超过35岁。

3.语言要求:

(1)申请中文授课专业,中文水平须满足以下任一条: 近两年内的汉语水平考试成绩应达到HSK5级180分以上; 近五年内用汉语完整学习过学历项目,并获得学历证书。 (2)申请英文授课专业,英语水平须满足以下任一条: 近两年内雅思成绩6.0分以上(含)或托福成绩80分 以上(含);

近五年内用英语完整学习过学历项目,并获得过学历 证书。

03 可申请专业 AVAILABLE PROGRAMS

序号	专业名称	培养层次	学制	授课语言
1	通信工程	本科	4	汉语
2	土木工程	本科	4	汉语
3	电气工程及其 自动化	本科	4	汉语
4	交通运输	本科	4	汉语
5	物流管理	本科	4	汉语
6	土木工程	硕士	3	英语
7	电气工程	硕士	3	英语
8	物流工程与管理	硕士	2	英语

◆登录"中国政府奖学金来华留学管理信息系统" (http://www.campuschina.org),完成网上申 请,并下载申请表。

(留学项目种类: B类, 北京交通大学机构代码: 10004)

◆登录"北京交通大学国际学生在线服务系统" (http://bjtu.17gz.org),完成网上申请,并支付报 名费。



Application Materials

- 1 Chinese Government Scholarship Application Form
- 2 Personal Information Page of Passport
- Notarized original and Chinese/English translation of the highest education certificate
- Notarized original transcripts of highest education and Chinese/English translation
- **5** Proof of language proficiency
- 6 Study plan
- Personal resume
- Two letters of recommendation from professors or associate professors (with signature and contact information) (required for the program)
- Letter of acceptance from the supervisor (not required, can download the template from the official website or provided by the supervisor)
- Medical Examination Form for Foreigners (valid within six months from the date of application)
- Certificate of no criminal record (valid within six months from the date of application)





Telephone: (86-10) 51684535

Fax: (86-10) 51685258

E-mail: bjtuadmission@foxmail.com

Website: http://bjtu.17gz.org

Post Address: College of International Education,

Beijing Jiaotong University,

NO.3 Shangyuancun, Haidian District, Beijing, China.

Postcode:100044



2022
Beijing Jiaotong University
Chinese Government Scholarship
— "Silk Road" Program —

APPLICATION GUIDE



I Introduction of Scholarship

Established by the Chinese Ministry of Education, the program supports international students from countries along the Belt and Road to pursue undergraduate and master's degrees in China.

Financial support: exemption of registration fee, tuition fee, laboratory fee and basic internship fee; on-campus accommodation; comprehensive medical insurance for international students; living expenses (RMB 2500/month for undergraduate students and RMB 3000/month for master students). Scholarship holders must pass the annual review to continue studying with scholarship.

Application Requirements

- Non-Chinese citizens (from countries along the "Belt and Road"), in good health.
- 2. Education and age requirements.
 - (1) Applicants for bachelor's degree must have a high school degree and be no more than 25 years old;
 - (2) Applicants for master's degree must have a bachelor's degree and be no more than 35 years old.
- 3. Language requirements.
 - (1) For Chinese-medium majors, Chinese proficiency must meet any one of the following criteria.

A score of 180 or higher on the HSK5 within the last two years;

Have studied a complete academic program in Chinese within the last five years and received an academic certificate.

(2) For English-medium majors, English proficiency must

meet any one of the following criteria.

IELTS score of 6.0 or above (inclusive) or TOEFL score of 80 or above (inclusive) within the last two years;

Have studied a complete academic program in English within the last five years and have received an academic certificate.

Available Programs

No.	Program	Degree	Study Duration	Language
1	Communication Engineering	Bachelor	4	Chinese
2	Civil Engineering	Bachelor	4	Chinese
3	Electrical Engineering and Automation	Bachelor	4	Chinese
4	Traffic and Transportation	Bachelor	4	Chinese
5	Logistics Management	Bachelor	4	Chinese
6	Civil Engineering	Master	3	English
7	Electrical Engineering	Master	3	English
8	Logistics Engineering and Management	Master	2	English



- Complete the application procedure at Chinese Government Scholarship Information System
 (http://www.campuschina.org)
 (Program Category Type B, BJTU Agency Number: 10004).
- Complete the application procedure at BJTU International Student Service System

 (https://bjtu.17gz.org), and pay the application fee.

